

Mrs. Campbell (Vancouver Centre) laid upon the Table,—Report of the Law Reform Commission for the period June 1, 1988 to May 31, 1989. (English and French)—Sessional Paper No. 342-1/409A. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*).

M<sup>me</sup> Campbell (Vancouver-Centre) dépose sur le Bureau,—Rapport de la Commission de réforme du droit du Canada couvrant la période du 1<sup>er</sup> juin 1988 au 31 mai 1989. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-1/409A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

Mr. Moore, for Mr. Cadieux, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition 342-5928 presented by Mr. Whittaker concerning the Royal Canadian Mounted Police. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/77L.

M. Moore, au nom de M. Cadieux, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition 342-5928 présentée par M. Whittaker sur la Gendarmerie royale du Canada. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/77L.

Mr. Moore, for Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning the arrest of Mr. Yih-Sheh Leo in Taiwan (English and French), as follows:

M. Moore, au nom de M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions sur l'arrestation de M. Yih-Sheh Leo à Taiwan (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-5932 presented by Mr. Blenkarn;
- 342-5937 presented by Mr. Volpe;
- 342-5958 presented by Mr. Caccia; and
- 342-5968 presented by Mr. Belsher.—Sessional Paper No. 342-9/111B.

- 342-5932 présentée par M. Blenkarn;
- 342-5937 présentée par M. Volpe;
- 342-5958 présentée par M. Caccia; et
- 342-5968 présentée par M. Belsher.—Document parlementaire n° 342-9/111B.

#### PRESENTING REPORTS FROM COMMITTEES

Mr. Hawkes, from the Striking Committee, presented the Fortieth Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the Legislative Committees of this House to study the following Bills be composed of the Members listed below:

—Bill C-37, An Act to establish the Canadian Heritage Languages Institute.

#### PRÉSENTATION DE RAPPORTS DE COMITÉS

M. Hawkes, du Comité de sélection, présente le quarantième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Votre Comité recommande que les Comités législatifs de la Chambre devant étudier les projets de loi énumérés ci-dessous se composent des députés dont les noms suivent:

—Projet de loi C-37, Loi constituant l'Institut canadien des langues partrimoniales.

#### Members—Membres

Browes  
McCreath

Duhamel  
Mitchell

Jourdenais  
Richardson

Maheu  
Roy—Arcelin—8

—Bill C-39, An Act to apply federal laws and provincial laws to offshore areas and to amend certain Acts in consequence thereof.

—Projet de loi C-39, Loi concernant l'application aux zones extracôtières des lois fédérales et provinciales et modifiant certaines lois en conséquence.

#### Members—Membres

Anawak  
Fee

Angus  
Langlois

Atkinson  
Nicholson

Crosby (Halifax West)  
Rideout—8

Pursuant to Standing Order 113(1), the Report was deemed adopted.

Conformément à l'article 113(1) du Règlement, ce rapport est réputé avoir été adopté.